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“To like or not to like, that’s the question. De afgelopen periode is er in Zwolle veel te doen over de 
lusten en lasten van festivals in de stad. De gemeente vindt dat het evenementenbeleid in evenwicht 
moet zijn: maximaal plezier voor het publiek, zo min mogelijk overlast voor omwonenden. Het vinden 
van die balans vraagt steeds om maatwerk. Soms leidt dat tot besluiten die niet iedereen meteen 
begrijpt. Zo zal een dance-event als Megabase na 2016 niet meer midden in de stad gehouden 
kunnen worden. Onlangs heeft wethouder René de Heer ruim 1000 handtekeningen ontvangen van 
fans van dit festival die Megabase in Park de Wezenlanden willen houden. Ook hier kiezen we voor 
maatwerk: het festival hoeft niet te verdwijnen uit Zwolle maar komt wel op een plek die beter geschikt 
is. We willen iedereen die zijn of haar stem heeft laten horen bedanken voor de inbreng in het 
vormgeven van een evenementenbeleid dat zo breed mogelijk gedragen wordt.” 

 


